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دومین نشست هماندیشی استاندار آذربایجان شرقی با نمایندگان مردم استان در مجلس؛

سرمست: عزم ما برای تعامل جزم است/ باید سهم استان از اعتبارات را به طور کامل محقق
کنیم

استاندار آذربایجان شرقی امشب در عمارت تاریخی استانداری میزبان نمایندگان استان در مجلس شورای اسلامی بود تا

برای استفاده حداکثری از ظرفیتهای قانون بودجه سال ۱۴۰۴ در راستای تکمیل پروژههای زیرساختی و مهم استان با

آنها تبادل نظر کند.

در این نشست صمیمی که برای دومین بار بعد از انتصاب بهرام سرمست به سمت استاندار آذربایجان شرقی تشکیل شد، هر یک از نمایندگان حاضر به تشریح پروژه های مهم و زیرساختی در حوزه

انتخابیه خود پرداختند.

سرپرست معاونت هماهنگی امور عمرانی استانداری آذربایجان شرقی هم گزارشی از آخرین وضعیت اجرایی و اعتباری برخی از این پروژه ها به ویژه پروژه های حوزه راه و آب را ارائه کرد.

منتخبان مردم آذربایجان شرقی در خانه ملت در این نشست بر هماهنگی مسئولان اجرایی استان با نمایندگان در راستای جذب اعتبارات مصوب پروژه های عمرانی تاکید و آمادگی خود را برای

همکاری در این زمینه اعلام کردند.

استاندار آذربایجان شرقی هم هدف از تشکیل این جلسه را هماهنگی، هم اندیشی و هم افزایی مدیریت اجرایی استان با نمایندگان مجلس برای استفاده حداکثری از ظرفیت های قانون بودجه برای

اتمام ایرپروژه های استان ذکر کرد و گفت: از سازمان مدیریت و برنامه ریزی استان خواسته ام تا ظرفیت های این قانون و پروژه های اولویت دار را براساس پیشرفت فیزیکی آنها شناسایی کند.

سرمست همچنین از تدوین برنامه توسعه و وفاق استانی خبر داد و گفت: برش شهرستانی این برنامه نیز براساس ظرفیت های هر منطقه تدوین می شود.

استاندار آذربایجان شرقی استفاده از ظرفیت نمایندگان مجلس برای پیشبرد برنامه های توسعه استان را از اولویت های خود برشمرد و گفت: عزم ما برای اینکه پروژه ها را با تعامل پیش ببریم جزم

است و با دید مثبت به همکاری نمایندگان می نگریم.

وی همچنین پس از پایان این نشست در گفت وگو با خبرنگاران، گفت: امشب دومین جلسه ما با مجمع نمایندگان استان بود؛ در اولین جلسه در جهت هم افزایی و تعامل برای پیشبرد اهداف

توسعه استان بحث و تبادل نظر کردیم.

سرمست با اشاره به اینکه رابطه صمیمی و تعاملی بین نمایندگان و مدیریت ارشد استان برقرار است، افزود: با توجه به اینکه در فصل بودجه ریزی قرار داریم این جلسه را برنامه ریزی کردیم تا در

جهت پیگیری تصویب اعتبار برای پروژه های اساسی استان هم اندیشی صورت گیرد.

استاندار آذربایجان شرقی اظهار داشت: در این جلسه درخصوص برخی از پروژه ها تبادل نظر شد و در ادامه هفته بعد میهمان نمایندگان در مجلس خواهیم بود تا در نهایت بتوانیم از حداکثر ظرفیت

قانون بودجه با پیگیری نمایندگان و دستگاه های اجرایی استفاده و سهم استان از اعتبارات مصوب را به طور کامل محقق کنیم.
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